
Zadnia meseca v preteklem tetu sta bita za miadince OO
ZSMS CrnuČe-Nadogrica kar precej živahna. Trudili so se,
da bi čim bolje uresničih zastavtjene naloge

Obravnavali so sklepe 10 kongresa ZSMS in na podlagi
resolucije tudi pripravili okvirni prograrrt za naslednje.
torei za tetošnje leto. Njihovo glavno vodilo je bilo in bo
povezovanje s krajem, v katerem živijo, z vsemi družbeno-
politiČnrmi organizacijami in samoupravnimi organi Zato
so v glavnem vse njihove akctje potekale v sodelovanju z
drugimi.

Že novembra je manjSa skupina oclšla na RaSico in pri
spomeniku Ceneta štuparja položila Jopek rož. Takoj v
zatelku meseca so zateli razmib\\at\. kako bi počastili dan
repubfike Po dogovoru z odborom za proslave ph KK
SZDL pa so se udeležili osrednje proslave na črnučah ob
otvoritvi nove osnovne ftole. mladinski aktiv v strelski
družim Heroj Vitez je prlpravi) recttai v svojih prostorih.

Delavna meseca
črnuške mladine
Povezani so s krajem, kjer živijo in
vsemi družbenopolitičnimi
organizacijami

Ves mesec novembef se je večja skupina pripravfjala na
proslavo 22 decembra. dneva JLA. Tudi ob tem so se
miadinci dogovarjali z odborom za prosiave in s krajevno
organizacijo ZRVS ter z odborom za ijudsko obrambo in
družbeno samozafifiito. Zanimiv kuliurni veier s partizan-
skim mitingom so mladinci priredili 21 decembra. Isti dan
so odprii tudi razslavo likovnih del svojega sokrajana -
mladtnca Boža Friška. Obe prireditvi sta bili dobro obi-
skani.

Razen večjih akcij je bilo tudi nekaj manjfiih. Tako so
pnpravilt dva glasbena večera. ki sia pritegnila vetiko
mladih. Z odborom za novotetne prireditve so pri organi-
zaciji novotetmh prireditev v krajevni skupnosti. Ob zak-
Ijučku leta so pripraviii novoletni ples v prostorih mladin-
skega ktuba črnuče, silvestrovanfe pa v prostorih strelske
dmiine

V OO ZSMS Črnuče-Nadgonca mso pozabili niti na
uobrazevanje V njihovem načrtu dela piše. da se bodo
udeiezevali vseh tzobraževafmh akcij. ki jih bo organizirala
OK ZSMS Ljubljana-Bežigrad. ker sami še niso dovolj
usposobljeni za orgamziranje izobraievalnih akcij. Tako
so se štirje člani predsedstva udeležili politične šote,- dva
pa sta se udeležifa politične Šole za novo sprejete komuni-
sle. ki jo je organizirala OK ZKS Bežigrad.

S.R.


